

會務報告 Announcements 09-18-2022

1. 本主日 (9月18日) 崇拜聚會之後有教會家庭時間，歡迎大家來參加。

There will be a church family time after today's (9/18) service. Everyone is welcome to join the meeting.

2. 下個主日 (9月25日) 主日崇拜聚會之後，我們將在教會 有 "團契同工感恩聚餐會"。歡迎大家屆時參加。

We are going to have a Fellowship Ministry Coworker Appreciation lunch gathering on the coming Sunday (9/25) after the Sunday worship service at church. Everyone is welcome to join the gathering.

會務報告 Announcements 09-18-2022

3. 長執同工會決定開始製作教會的通訊錄。詳細安排會陸續跟大家報告。

The Elder and Deacon Board has decided to start making a MGC church directory. We are going to make more announcements on the details in the coming weeks.

4. 教會的禱告會是每週三晚上 8:00-9:00，在 Zoom 上進行。歡迎大家參加。

There is a church prayer meeting every Wednesday, 8:00-9:00pm, on Zoom. Everyone is welcome to join the prayer meeting.

會務報告 Announcements 09-18-2022

5. 連續8週的幸福小組4.0福音聚會進入第四週了。請大家繼續為每週的三場福音聚會代禱。

This is the fourth week of the eight-week Happiness Group 4.0 evangelism ministry. Please continue to pray for three evangelism gatherings of each week.

會務報告 Announcements 09-18-2022

6. 本週 "2-1-1讀經計劃"：本週五查考的聖經人物是：以諾。背誦經文是約翰福音6:35 "耶穌說：我就是生命的糧。到我這裡來的，必定不餓；信我的，永遠不渴。" 每日閱讀經文是約翰福音9-11章。歡迎大家參加每日的靈修聚會（週一到週五上午7:30-8:30），或在教會的網站收聽聚會錄音。

[點擊鏈接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We are going to study a character from the Bible -- Abel this Friday. Bible memory verse is John 6:35 "Then Jesus declared, I am the bread of life. He who comes to me will never go hungry, and he who believes in me will never be thirsty." Daily Bible reading: John 9-11. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website.

[Click here to Morning Devotion](#)

奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻 Click here to Offer](#)

指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions](#)

截至2022年8月奉獻數字 Offerings as of August 2022

2022	收到奉獻 Offerings Received		預算奉獻 Budgeted Offerings		差額 Balance	
第一季 Quarter-1		\$ 26,219		\$ 50,000		\$ (23,781)
第二季 Quarter-2		\$ 61,862		\$ 50,000		\$ 11,862
七月 July	\$ 42,405		\$ 16,667		\$ 25,738	
八月 August	\$ 49,311		\$ 16,667		\$ 32,644	
九月 September						
第三季 Quarter-3		\$ 91,716		\$ 33,334		\$ 58,382
總差額 Total Balance		\$ 179,797		\$ 133,334		\$ 46,463

團契小組 Fellowship:

[點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page](#)

[點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page](#)

主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

[點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule](#)

實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:

[點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議 Click here to Resuming In-person
Worship Guideline](#)

馬利蘭福音教會 2022 下半年事工日曆 MGC 2022 Second Half Church Ministry Calendar:

[點擊鏈接事工日曆 Click here to Church Calendar](#)